
Скельне двоборство 2017

Написав Oleksa
Субота, 10 червня 2017, 18:40 - Останнє оновлення П'ятниця, 07 липня 2017, 07:16

10 червня у м. Кам’янець-Подільський пройшли вже давно традиційні дитячі
змагання зі скелелазіння - відкритий юнацький чемпіонат Хмельницької області зі
скелелазіння  "Скельне двоборство 2017"

  Цькго року змагання пройшли у дисципліні "складність" на скелях Кам’янець-Подільсько
го  каньону 

У змаганнях прийняли участь юні спортсмени з Кам’янця-Подыльського, Нетішина і
Чернівців

Чернівці на змаганнях представели
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Прохор Гонтарюк,
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Тимур Маховіков,
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Анастасія Тарновецькаі
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Денис Воробьов Анастасія Тарновецька повнісю подалавши дві кваліфікаційні та фінальну трасивпевнено перемогла у цих змаганнях серед дівчат своєї вікової категорії. ГонтарюкПрохор, Маховіков Тимур і Воробьов Денис під час свого дебюту на скелях посілипризові місця у своїх вікових категоріях.Повні результати змагань у протоколі.Фото зі змагань у фотоальбомах:  фотоальбом  1,  фотоальбом 2 , фотоальбом 3Тарновецька Анастасія про відвідані змагання - Майже рік не лазила по скелях, менідуже сподобались траси нарешті вони були дійсно складні і учасники розділялись не почасу а по висоті підйому. Дуже скучила по лазінню по природньому рельєфу, будунамагатись як вимого частіше виїзжати на скелі.Дякуємо спонсорам, організаторам і суддям змагань за представлені прези, пліднупрацю та грамотно підготовлені маршрути.
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https://www.facebook.com/media/set/?set=oa.1609582669052251&type=3
https://drive.google.com/drive/folders/0Bz4yUGSADhYRVGNPNkV4MUZiZFE

